



鞏固免疫力

紐崔萊™肉桂精華



保持鼻腔暢通健康

紐崔萊™肉桂精華是紐崔萊™科學家經仔細測試近一百種不同植物濃縮素後，所研發出來的獨特草本混合配方，有助保持鼻腔暢通。

2735 180片

建議用量：每天3次，每次2片，隨餐食用。每段食用時期最長可連續服食12星期。

誰需要它？

關注鼻腔健康的人士。

為何選擇紐崔萊™？

含有三大有助舒緩鼻腔敏感的植物營養素——肉桂精華、咸豐草粉及針葉櫻桃精華，可提升自身免疫力和抗敏能力。

每2片紐崔萊™肉桂精華可提供：

肉桂精華.....	150毫克
咸豐草粉.....	150毫克
針葉櫻桃精華.....	150毫克

知多點

肉桂精華有助提升及鞏固免疫力，抑制過敏反應，保持鼻腔暢通舒適。

咸豐草粉有助減少組織胺及具抗炎效用。

針葉櫻桃含豐富維他命C，有助減少過敏時出現的組織胺，舒緩鼻腔不適。



Strengthen Immunity

Nutriline™ ClearGuard



CLEAR NASAL PASSAGES

Nutriline™ ClearGuard is a unique herbal blend developed by Nutriline™ scientists, after careful testing of almost 100 different plant concentrates, shown to be safe and effective at supporting clear nasal passages.

2735 180 tablets

Suggested usage: Take 2 tablets 3 times a day with meals as needed for up to 12 weeks at a time.

WHO NEEDS IT?

People who are concerned about their nasal health.

WHY NUTRILITE™?

Contains Cinnamon Extract, Picao Preto Powder and Acerola Cherry Extract, three phytonutrients that can help to relieve nasal allergy and enhance immunity as well as our anti-allergic ability.

Every two Nutriline™ ClearGuard provide:

Cinnamon Extract	150 mg
Picao Preto Powder	150 mg
Acerola Cherry Extract	150 mg

TALKING POINTS

Cinnamon Extract strengthens our immune system, inhibits allergic reaction and keeps nasal passages clear.

Picao Preto Powder reduces the release of histamine. It has been shown to possess a variety of anti-inflammatory effects.

Acerola Cherry contains vitamin C. It reduces the amount of histamine and eases the discomfort caused by nasal allergy.